
Стрічка розповідатиме про саме їм, щоб вони залишалися у 
наших земляків, бійців ба- нашій пам’яті. Тим більше, у них 
тальйону оперативного при
значення -  Мирослава Слив
ка (Монах) та Богдана Бігуса 
(Каспер).
-  Коли мене мобілізували, дру

зі подарували мені камеру воРго, 
яка кріпилася на шолом, -  розпо
вів п. Михайло. -  За час служби я 
знімав усе життя нашого підрозді
лу на різних локаціях, починаючи 
від Станиці Луганської до Красно- 
горівки. У нас була мобільна група 
і ми рідко сиділи на одному місці.
Переважна більшість відео -  наш 
побут і бої, коли я мав можливість 
увімкнути камеру. Інша частина 
-  відео, зняті на телефони наши
ми хлопцями. Так сталося, що за 
період зйомок двоє наших бійців 
загинули -  це Мирослав Сливка 
(Монах) та Богдан Бігус (Каспер), 
які постійно фігурують на відео.
Тож вирішили присвятити стрічку

Голова громадської органі
зації Віктор ШАКИРЗЯН постій
но допомагає військовим і їхнім 
родинам від початку воєнних дій 
на Донбасі. Каже просто не міг 
відмовити, коли до нього зверну
лись про підтримку, адже йдеться 
про увічнення пам’яті людей, які 
віддали своє життя за волю і неза
лежність країни.

Голова громадської організації 
«Рівне Разом» Віктор Шакирзян 
зазначає:

-  Розуміючи, наскільки важливо 
розповідати правду 
про цю неоголоше- 
ну війну і зберігати 
пам'ять про тих, хто 
загинув у боротьбі за 
волю і незалежність 
України, ми з 2014 
року допомагаємо 
українським військо
вим і добровольцям 
на лінії фронту. Нам 
доводилось багато 
спілкуватися з во
їнами, отож знає
мо, з чим судилося 
зіткнутися тим, хто 
першим прийняв на 
себе удар агресо
ра. Батальйон імені 
Генерала Кульчиць- 
кого був створений 
у перші дні війни з 
добровольців са

И  ПАМ’ЯТАЄМО

Фільм про героі'в АТО
У Рівному створять документальне кіно про бойовий шлях 
героїв батальйону імені генерала Кульчицького

лишилися родини, для яких це 
важливо.

мооборони Майдану. Зберегти 
пам’ять про полеглих героїв цього 
легендарного підрозділу, розпові
сти про їхній подвиг -  наше спіль
не завдання і відповідальність, як 
перед українськими захисниками, 
так і перед нащадками.

За словами режисера фільму 
Андрія Смуся, кров'ю таких бійців, 
як «Монах» та «Каспер», пишеться 
новітня історія України. Тому су
часники просто не мають мораль
ного права забувати про них.

-  Боєць Михайло Баланович, 
знаючи, що я займаюся зйомками 
документального кіно, звернувся 
до мене з проханням зайнятися 
проектом і вручив 200 гігабайтів 
відзнятого матеріалу. Я погодив
ся, проте зауважив, що доцільно 
було би додати до стрічки кадри з 
малої батьківщини бійців, комен
тарі побратимів, інтерв’ю. І таке 
документальне кіно можна було 
би потім показувати в школах, щоб 
виховувати у нашій молоді само
свідомість та вкорінювати патріо
тичний дух.

Кінострічку планують заверши
ти до кінця року. Автори докумен
тального фільму та Віктор Шаки
рзян переконані - документальний 
фільм про бійців, які мужньо взяли 
на себе удар ворога - це історія, 
яка закарбується у нашій пам'яті 
назавжди.
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